
Zápisnica
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré sa konalo dňa 28.03.2023 
o 19.00 hod. v kultúrnom dome v Brezničke

Počet poslancov: 7

Prítomní poslanci: 6
Jozef Hedvigy, zástupca starostu, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 
Porubiaková, Jozef Vaculčiak

Ospravedlnený: 1   Peter Zavaterník

Starosta: Mgr. Branislav Knechta

Hlavná kontrolórka: Dajana Čičmancová

Zamestnankyne obce:  Bc. Eva Cabanová, Iveta Pauerová - zapisovateľka

PROGRAM:

1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2./ Kontrola uznesení
3./ Schválenie spolufinancovania projektu „Kompostáreň v obci Breznička“
4./ Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného funkcionára
5./ Rôzne
6./ Diskusia

Pán starosta: Vážení páni poslanci, vážené občianky vítam vás na treťom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva v roku 2023. Vítam aj pani hlavnú kontrolórku. Konštatujem, že sú prítomní šiesti 
poslanci, teda obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Peter Zavaterník sa ospravedlňuje je 
nemocný. Na úvod schválime program dnešného rokovania.

1. bod Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2. bod Kontrola uznesení
3. bod Schválenie spolufinancovania projektu „Kompostáreň v obci Breznička“
4. bod Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného funkcionára
Tento bod navrhujem presunúť na koniec, lebo tento bod je neverejný. Bude to už potom na konci. 
Prejednaný.
5. bod Rôzne
6. bod Diskusia

Pán starosta: Kto je za to, aby sa s touto zmenou, dnešné zastupiteľstvo riadilo týmto programom?



Hlasovanie:
Za: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 

   Porubiaková, Jozef Vaculčiak
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Peter Zavaterník

Pán starosta: Ďakujem, všetci.

1. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Pán starosta: Určenie zapisovateľa. Za zapisovateľku určujem pani Ivetu Pauerovú. Overovateľov 
zápisnice: Jozef Vaculčiak, Samuel Miadok. Do návrhovej komisie navrhujem: Jozef Hedvigy, Mgr. 
Marta Porubiaková. Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

Hlasovanie:
Za: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 

   Porubiaková, Jozef Vaculčiak
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Peter Zavaterník

Pán starosta: Ďakujem všetci.

2. bod Kontrola uznesení

Pán starosta: Druhý bod kontrola uznesení. Do tohto bodu nemáme žiadne uznesenie. 

3. Schválenie spolufinancovania projektu „Kompostáreň v obci Breznička“

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Tretí bod schválenie spolufinancovania projektu „Kompostáreň v 
obci Breznička. Prišlo  nám vyrozumenie, že nám schválili projekt na kompostáreň, čo sme …. mali …
a teda tú spoluúčasť  požadujú, aby to bolo schválené v zastupiteľstve. Ten projekt má 106 tisíc zhruba 
dokopy a spoluúčasť činí 5247 - päť percent. Je to trošku také čudné, lebo  nám schválili kompostáreň, 
kde  sme projekt  podávali v júni a zberný dvor, čo sme dávali v marci ešte nevieme, pritom tá 
kompostáreň je závislá viac menej na zbernom dvore, lebo pri zbernom dvore máme v žiadosti drvič 
odpadu, ktorý je potrebný do kompostárne. Tam do kompostárne  … , tak neviem, čo budeme robiť, 
keď by nám neschválii zberný dvor. …  No ale vravím, že budeme ešte, keby nám aj prišlo nejaké 
vyrozumenie, bojovať, urgovať, argumentovať. … Kompostáreň je schválená, zberný dvor ešte 
nevieme … do konca marca, takmer. …  Takže tak. Taká je situácia. … Zberný dvor je podstatnejší.
Pán poslanec Igor Melicher: Takže v okolí? Nevieme? Neschválili nikomu ….? 
Pán starosta: Schválili.
Pán poslanec Igor Melicher: Hej? Nie je šanca, že ...
Pán starosta: Ale už predtým ako … schválili už v Hrnčiarskych Zalužanoch  … už … v minulosti 
schválili …   
Pán poslanec Igor Melicher: … nemal by byť problém?  Starosta: … dá sa tam odvolať.
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Môžem prečítať uznesenie?
Pán starosta: Pokiaľ nikto nemá nič viac.



Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková, členka návrhovej komisie:

Uznesenie k bodu číslo 3. 
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje zmenu rozpočtu – zvýšenie čerpania prostriedkov 
rezervného fondu na účel:
Navýšenie finančných operácií: Čerpanie rezervného fondu – Kompostáreň v obci Breznička vo výške 
5247,21 eur
Navýšenie kapitálových výdavkov: Kompostáreň v obci Breznička spoluúčasť 5 % projektu 5247,21 

Pán starosta: Čiže ty si už rovno aj čerpanie rezervného fondu prečítala, ak som dobre …
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Hej tak je to v tomto bode. Áno. Či zvlášť to dám?
Pán starosta: Čo si čítala? Schvaľuje zmenu rozpočtu?
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Zmenu rozpočtu, áno. Zvýšenie čerpania rezervného fondu.
Pán starosta: Dobre tak hlasujme za to, lebo v podstate treba tie prostriedky, schváliť čerpanie 
rezervného fondu, ale potom bude samostatné uznesenie o spolufinancovaní, ktoré sa dokladá. Čiže 
môžeme schváliť toto uznesenie, ktoré bolo prečítané. Čiže, kto je za to aby toto uznesenie bolo 
prijaté?

Hlasovanie:
Za: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 

   Porubiaková, Jozef Vaculčiak
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Peter Zavaterník

Návrh bol schválený.

Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Môžem?
Pán starosta: Čo?
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: To druhé. 
Starosta: …

Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje:
- predloženie (neviem čo to je) ŽoNFP s názvom projektu: Kompostáreň v obci Breznička v rámci 
výzvy s kódom: OPKZP-PO1-SC111-2017-32
- výšku 5% spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa v sume 5 247,21 EUR z celkových 
oprávnených výdavkov projektu 

Pán starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 

   Porubiaková, Jozef Vaculčiak
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1 Peter Zavaterník

Návrh bol schválený.



Pán starosta: Ďakujem, všetci. Takže prejdeme k ďalšiemu bodu, to je podľa tej zmeny teraz bod 
Rôzne.

5. Rôzne

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: V tomto bode navrhujem, aby sme schválili pokiaľ to bude, 
zapísanie textu  do obecnej kroniky za rok 2022. Text ste mali k dispozícii. Predpokladám. Ste 
preštudovali. Ak sú tam nejaké preklepy, to sa pri prepisovaní ešte odstráni. Nemá nikto žiadne 
pripomienky? Tak poprosím o uznesenie.

Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: 
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje zapísanie  spracovaného textu za rok 2022 do obecnej 
kroniky.

Pán starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 

   Porubiaková, Jozef Vaculčiak
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1

Návrh bol schválený.

Pán starosta: Ďakujem. Všetci. A ešte by som v tomto bode chcel navrhnúť rozšírenie otváracích hodín 
… na zbernom dvore, ale chcel by som to navrhnúť tak, že ešte ani neviem presne ako, lebo chcel by 
som tam na dohodu niekoho zamestnať. Neviem ako sa dohodnem presne na hodinách, aby ste mi 
schválili kompetenciu upravovať tieto hodiny. Lebo už budú v podstate len rozšírené. …
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: A máš tam už nejakého človeka vybraného? Alebo bude nejaký 
konkurz? 
Pán starosta: V podstate mám.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Hej? Kto?
Pán starosta: Neviem či to... , mená hovoriť. 
Pani Dajana Čičmancová: Ani nie.
Pán starosta: Čo?
Pani Dajana Čičmancová: Ani nie.
Pán starosta: Tak potom po zastupiteľstve. Teraz sa človek bojí aj vysloviť meno.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Veď ja som ti vtedy navrhoval, že by to takto mohlo byť...
Pán starosta: Všetko vieš, musí dozrieť. Ak nikto nemá nič.

Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková:
Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje starostovi obce kompetenciu určovať otváracie hodiny 
na zbernom dvore

Pán starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:



Za: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 
   Porubiaková, Jozef Vaculčiak

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1

Návrh bol schválený.

Pán starosta: Ďakujem. V tomto bode je to všetko. Prejdeme k šiestemu bodu Diskusia.

6. Diskusia

Pán starosta: Diskusia. Má niekto návrh?
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Môžem ja? Ja chcem reagovať na tú správu, čo si nám vtedy posielal. Za
pani XX.  
Pán starosta: Nemôžeš hovoriť mená.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Ako?
Pán starosta: Nemôžeš hovoriť mená.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Že k čomu ste dospeli?
Pán starosta: Dospeli sme k tomu, že piati sa vyjadrili, že áno a ona neprišla. Mal som pripravenú už 
nejakú zmluvu a neprišla. Vtedy keď bola za mnou, som jej povedal nech príde budúci týždeň, dovtedy
to nejak skúsim vybaviť a potom neprišla. Takže tak.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak:  Ja by som niečo, ak to bude možno reálne pre všetkých, za to, že            
z akých pomerov pochádza, že zas aj my celkom slušne zarobíme, neviem, či by sa nemohlo, alebo 
nejaká zbierka pre ňu urobiť. 
Pani poslankyňa Jana Kuklová: Ja by som bola za. 
Pán starosta: Ja nemám nič proti tomu.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Či aj do kostola vyhlásiť, alebo neviem, alebo po dedine sa prejsť, alebo 
aj my môžeme dať dačo.
Pán starosta: Hej určite. Samozrejme, neni problém ...
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Tak vyhlásiť náhodou, že ak bude, príklad poviem, pán farár súhlasiť, že
jeden sa tam postaví ...
Pán starosta: Obec ako zo zákona nemôže vyhlasovať zbierky.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Hej?
Pán starosta: Pokiaľ viem.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Tak ale ku kostolu? Tí isto môžu. … pán farár.
Pán starosta: Pochybujem, že pôjde do toho pán farár. Aj keď ona je veriaca, chodí do kostola. Ale … 
Ako zistíme možnosti.
Pán poslanec Jozef Vaculčiak: Dačo vyzbierať, tým pádom nemusíme, nemusí si ona brať tú pôžičku. 
Podľa mňa. Alebo ešte aj  vyplatiť jej tú starú. 
Poslankyňa Jana Kuklová: …vyrovnať to,  pomôcť jej treba.
Pán starosta: Zistím reálne možnosti, kto by to mohol, alebo nejaké občianske združenie oslovíme. 
Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: To je presne dané, ako môže byť, ja som sa tým nezaoberala 
tiež.
Pán starosta: Nejak to presne nevieme, ale … Dobre, ako toto bol celkom …
Pani poslankyňa Jana Kuklová: Ja by som ešte chcela za tie svetlá naše, nesvietia.  Ani hore ..., ani pri 
XXX tiež. 
Pán starosta: Odvtedy Janka ako si mi to vravela …
Pani poslankyňa Jana Kuklová: Hej?



Pán starosta: Už som oslovil ... minulý týždeň, tak mi povedala, že ak nepríde vo štvrtok, tak že príde 
budúci týždeň. Tento týždeň by mal prísť, ale ...
Poslankyňa Jana Kuklová: Dobre. Tak už hádam bude aj vidno dovtedy.

Pán starosta Mgr. Branislav Knechta: Nikto už? Dobre, tak končím dnešné zastupiteľstvo. Ďakujem za 
účasť.

4. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného funkcionára

Neverejná časť.

Mgr. Branislav Knechta, starosta obce predložil Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a 
majetkových pomerov verejného funkcionára za rok 2022.

Pani poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke berie na vedomie  podané Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností
a majetkových pomerov verejného funkcionára – starostu obce za rok 2022

Pán starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 6 Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 

   Porubiaková, Jozef Vaculčiak
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomný: 1

Návrh bol schválený.

Mgr. Branislav Knechta
          starosta obce

I. overovateľ
Jozef Vaculčiak, poslanec OZ

II. overovateľ
Samuel Miadok, poslanec OZ


